

Islamic Society of Brevard County	الجمعية الإسلامية لمقاطعة بريفارد
Instructions for Deceased Family	تعليمات لأهل المتوفى

<p>OBJECTIVE</p> <p>This document outlines instructions for the family of the deceased, as well as instructions regarding what to do before and after washing the body, at Janaza Prayer, during and after burial.</p>	<p>المجال</p> <p>التعليمات التالية خاصة بأهل الميت وما يجب عليهم القيام به قبل تغسيل الجثة وبعدها وعند صلاة الجنازة وخلال الدفن وبعده</p>
<p>Instructions</p> <p>When Washing the Body</p> <p>1.1 If the family wishes to wash the body themselves, they must inform ISBC in advance. If ISBC is to take charge of the washing, only one person from the family may assist in the process.</p> <p>At Janaza Prayer</p> <p>2.1 ISBC Imam or whoever he selects to act on his behalf should lead the Janaza prayer, unless it has been agreed upon in advance that one of the deceased's sons will lead the prayer.</p> <p>2.2 In accordance with Hadeeth of prophet peace be upon him that the soul of the believer is on hold and associated with his debt until it is paid back. Therefore, it is</p>	<p>التعليمات</p> <p>1. عند تغسيل الجثة</p> <p>1.1. إذا رغب أهل المتوفى القيام بإجراءات غسل الجثة بأنفسهم فيجب عليهم إخطار المركز الإسلامي بذلك. وفي حال رغبتهم بقيام المركز الإسلامي بتغسيل الجثة يجوز لشخص واحد فقط من أهل المتوفى الحضور والمساعدة في عملية التغسيل</p> <p>2. عند صلاة الجنازة</p> <p>2.1. يتولى قيادة المصلين في صلاة الجنازة إمام المسجد أو من ينيبه مكانه إلا إذا تم الإتفاق مسبقاً مع الإمام برغبة أحد أبناء الميت بقيادة صلاة الجنازة .</p>

APPROVED اعتماد	DOCUMENT NO. رقم الوثيقة	ISSUE النسخة	DATE التاريخ	PAGE الصفحة
	WI-9010	1.0	12.13.2020	1 of 2

Islamic Society of Brevard County	الجمعية الإسلامية لمقاطعة بريفارد
Instructions for Deceased Family	تعليمات لأهل المتوفى

<p>preferable that a family member announces after Janaza prayer that they are ready to pay any debts of the deceased.</p> <p>At Body Burial</p> <p>3.1 Only the ISBC Imam or whoever he selects to acts on his behalf should supervise the burial ceremony.</p> <p>3.2 Women are not allowed to attend the burial ceremony. But if they attend, they must stay away from the grave under an umbrella or in their cars. It was narrated from the prophet peace be upon him that he cursed women who visit the graves and banned them from following the funerals.</p> <p>3.3 Weeping and crying loudly on the graves are prohibited (Haram)</p> <p>3.4 No one should recite any verse or surah from the Quran neither before burial nor after that as it has not been narrated that the prophet or his companions did that.</p>	<p>2.2. إمتثال لقول الرسول الله صلى الله عليه وسلم: "نفس المؤمن معلقة بدينه حتى يقضى عنه"، لذلك يستحب في حال وجود دين على المتوفى أن يتم الإعلان بعد صلاة الجنازة عن جاهزية أهل المتوفى بدفع ذلك الدين لمن كان له دين على المتوفى</p> <p>3. عند دفن الجثة</p> <p>3.1. يتولى إمام المركز الإسلامي ISBC أو من ينيبه عنه الإشراف على مراسم الدفن، ويُمنع من سواهم.</p> <p>3.2. يُمنع النساء من حضور الدفن، وإذا حضرن فَيُلزَمْنَ بالوقوف بعيدا عن مكان الدفن تحت مظلةٍ مُعدَّةٍ لذلك أو في مركباتهم. فقد ثبت عن رسول الله - عليه الصلاة والسلام - أنه لعن زائرات القبور، ونهى عن إتباع النساء للجناز</p> <p>3.3. يحرم النياحة ورفع الصوت بالبكاء.</p> <p>3.4. لا يُقرأ شيء من القرآن على القبر لا قبل الدفن ولا بعده؛ لأن هذا لم تثبت به السنة الصحيحة</p>
--	--

APPROVED اعتماد	DOCUMENT NO. رقم الوثيقة	ISSUE النسخة	DATE التاريخ	PAGE الصفحة
	WI-9010	1.0	12.13.2020	2 of 2